

Form A1
NOTICE OF MOTION

A 37

I give notice that on

April 6, 2023

I shall move the following resolution, seconded by

The Member for Memramcook-Tantramar

WHEREAS, as of 2021, the Large Industrial Renewable Energy Purchase Program had provided subsidies worth over \$101 million to New Brunswick pulp mills to ensure they paid the average industrial rate for electricity in Canada;

WHEREAS NB Power paid out \$9.7 million in rate subsidies to its industrial customers under the Large Industrial Renewable Energy Purchase Program in the fiscal year 2020-21;

WHEREAS NB Power is expected to provide the six pulp mills with subsidies worth \$14.7 million this year;

BE IT THEREFORE RESOLVED THAT the Legislative Assembly urge the Department of Natural Resources and Energy Development to immediately end the Large Industrial Renewable Energy Purchase Program.



M.L.A. (Signature)

Received 29 / 03 / 23



Clerk / Clerk Assistant

Moved ____ / ____ /

Adjourned Date ____ / ____ /

Stood Over ____ / ____ /

Carried ____ / ____ /

Carried as amended ____ / ____ /

Defeated ____ / ____ /

Withdrawn ____ / ____ /

Formule A1
AVIS DE MOTION

Je donne avis de motion portant que,

6 avril 2023

je proposerai ce qui suit, appuyé/appuyée par

le députée de Memramcook-Tantramar

attendu que, en 2021, le programme d'achat d'énergie renouvelable pour la grande industrie avait déjà permis de fournir aux usines de pâtes du Nouveau-Brunswick des subventions de plus de 101 millions de dollars pour faire en sorte que leur tarif d'électricité corresponde à la moyenne industrielle au Canada ;

attendu qu'Énergie NB a versé au titre du programme d'achat d'énergie renouvelable pour la grande industrie 9,7 millions de dollars en subventions tarifaires à ses clients industriels pour l'exercice financier 2020-2021 ;

attendu que, cette année, Énergie NB devrait fournir aux six usines de pâtes des subventions d'une valeur de 14,7 millions de dollars ;

qu'il soit à ces causes résolu que l'Assemblée législative exhorte le ministère des Ressources naturelles et du Développement de l'énergie à mettre fin immédiatement au programme d'achat d'énergie renouvelable pour la grande industrie.

Parlementaire (signature)

Réception ____ / ____ /

Greffier/Greffier adjoint

Proposition ____ / ____ /

Ajournement du débat ____ / ____ /

Report ____ / ____ /

Adoption ____ / ____ /

Adoption après amendement ____ / ____ /

Rejet ____ / ____ /

Retrait ____ / ____ /